
 

 

Verslag raadcommissie Welzijn, VT & Onderwijs dinsdag 5 juli 2022 
om 19:30u 

  
Aanwezig:  
Patrick Claerhout, Rosanne Mestdagh, , Thomas Guillemyn, Nancy Debeerst, Rita Beyaert,  Melissa 
Depraetere, Lise-Marie Platteau, , Lynn Callewaert, André Vanassche, Wout Pattyn, David 
Vandekerckhove, Filip Lainez 

  
 Sofie Verhelst, Sofie Duvillier, Micheline Decuypere, Pieter Lattré  
  
Verontschuldigd:  
Kathleen Duchi, Wout Pattyn, Wouter Bouckaert, Heidi Sohier, Alain Top, , Francis Pattyn, Elke 
Vlaeminck , Steven Decaluwé, Louis Byttebier, Thijs Naert, Dominique Windels 
 
Verslag:  
Micheline Decuypere 

  
Agenda    
   
  

• EDC: 
toelichting door Pieter Lattré, alle info vind je terug op 
https://eudisabilitycard.be/nl/de-kaart 
 
Label EDC zal kunnen opgehangen om herkenbaar te maken. 
 
Wordt regionaal uitgerold via W13. 
Wordt na zomervakantie bekend gemaakt via pers en sociale media. 
 
doel: hoe kunnen we drempelverlagend werken voor die doelgroep 
aanbod van acties en voordelen zoals:  
 
Reserveren van specifieke plaatsen 
Ringleiding 
Meer Moni bij de groep speelpleinwerking indien kind met beperking 
Gratis bib 
Lage drempel – extra tijd voor toelichting door medewerkers 
Assistentiehonden (is wettelijk verplicht) 
 
Focus nu vooral op niet-financiële voordelen maar eerder praktische voordelen.  
 
Er zal ook een werkgroep/ adviesraad opgericht die tweemaal per jaar samen zal 
komen. Leden zullen de vrijetijdsdiensten zijn + de doelgroep zelf namelijk mensen 
met een beperking. Doel: advies geven omtrent toegankelijkheid van het 
vrijetijdsaanbod en ruimer de stadsdiensten algemeen.  
 
belangrijk: 
Voordelen communiceren naar de doelgroep 

https://eudisabilitycard.be/nl/de-kaart


Adviesgroep oprichten vanuit VT, twee maal per jaar om de toegankelijkheid te 
evalueren. 
En stads breed bekijken  
 
Concreet: deuren Bib en ’t Spoor zullen automatisch open, wat nu een probleem is. 
Na de zomer zouden de werken starten. 
 
Vraag van Patrick: 
Kan de parkeerkaart hierop afgestemd worden. 
Twee afzonderlijke zaken, andere voorwaarden. 
INTER: dienst die instaat voor het screenen van diensten, gebouwen ifv 
toegankelijkheid. 
Betrekken van dergelijke dienst bij opmaak ontwerp en uitvoeringsplannen van 
nieuwbouw en renovatie. Er staat wel een prijskaartje tegenover. 
 
 

• Stand van zaken project zorgzame buurten   
Hallo Buurt – door Sofie Duvillier 
zie volledig overzicht:  ppt op teamssite 
 
Vraag Thomas: aangestelde kandidaat heeft andere job, geen opvolger, hoe verloopt 
dit dan. 
Vanuit het outreachend team probeert men taken op te nemen, maar geen 
evidentie. 
 
Aanvullende vraag Thomas: kandidaten maatschappelijk werkers? Hoe zit het daar 
mee? 
problematisch, tekort aan medewerkers, collega’s vertrekken voor andere 
uitdagingen, uitval zwangerschappen en ziektes,… 
 

• Jaarverslag Huis van welzijn: 
zie volledig overzicht:  ppt op teamssite 
 
vraag Melissa:  
Wordt al een verhoging van aanvraag tussenkomsten energie vastgesteld gezien 
verhoging energie prijzen? 
Niet opmerkelijk, groot aandeel cliënten heeft recht op sociaal tarief en de toelage 
voor specifieke tussenkomsten gas en elektriciteit is niet voor deze doelgroep. 
Er wordt wel een stijging aanvragen verwacht bij de afrekeningen in het najaar. 
 
Bemerking Melissa:  ELP – Eerstelijns psychologische hulp: 
opmerking van zo’n groot aantal gebruikers. 
Deze hulp breidt in najaar uit voor jongeren, zij zullen terecht kunnen bij een 
psychologe die zal aanwezig zijn op bepaalde uren in de jeugddienst. 
concrete info volgt later. 
  

• Toelichting herziening sociale toelagen  
volledige uitleg en overzicht wijzigingen: zie ppt 
 

• Stand van zaken opvang vluchtelingen Oekraïne: 
beperkte info – stijging van aantal vluchtelingen in Harelbeke tov mei 2022; van 45 



naar 79  
er wordt vooral ingezet op herhuisvesting van de vluchtelingen die nog in 
gastgezinnen verblijven, gezien dit einde verhaal wordt. Ondertussen al drie 
gezinnen verhuis naar onze doorgangswoningen. 
  

• Samenwerkingsovereenkomst ‘Sterke vrouwen’ project in Marokko.  
volledige toelichting: zie PPT op teamssite 
 
Bedenking van Patrick:  
Hij gelooft minder in de doeltreffendheid van ontwikkelingssamenwerking, gezien 
opgestarte projecten vaak geen vervolg kennen, éénmaal het wordt losgelaten door 
het ondersteunend land, en hij verwijst hierbij naar stedenband Eenhana. 
aanvulling Lynn: 
ontwikkelingssamenwerking: het is  belangrijk dat het aansluit bij de noden van de 
stad, het land, de doelgroep die ondersteund wordt. 
In dit project heeft zijn troeven in Marokko; betrokkenheid van burgers daar en hier 
in Harelbeke? Gemeentebestuur en het is heel concreet. 
Er is een breed draagvlak, versterken van vrouwen, en ook de mannen worden erbij 
betrokken. Zodat zij ook de meerwaarde inzien. 

 
  

• Varia:  
 

Vraag naar info door Rosanne: 
Projectsubsidie Oarelbeke weirelDstad –  
rond vier thema’s cfr corona 
reglement ontstaan in corona-tijd wordt verlengd. 
Vraag van Rosanne ivm Sabam feestcomité: 
er is geen extra kost voor organiserende organisatie bij bijv. week-end kermis. 

 
 

Vraag ivm praattafels ’s avonds -  er gaan steeds praattafels door tijdens de dag en 
ook ’s avonds.  
Bren Derijcke kan gecontacteerd worden. 

  

 


